To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 28-09-2022 02:51:18 PM

Subject: Annual Report

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 28-09-2022 PM 02:51:18

With reference to the annual report 2021, we show you Article 4-17 b: A statement of the number of shares of the board member, Muhammad Attia Hashem, owned by the relatives of the members of the board of directors.

a. There are no previously owned shares Member of the Board of Directors, Mohamed Attia Hisham.

B. Mohsen Mohamed Abdel Mohsen Mohamed Ali Al Marri, and the number of shares owned is 500 shares.

Article 4-17: A statement of the number of shares owned in the name of senior management:

c. The number of shares owned by Mr. Firas Malik Al Kurdi, General Manager, is 500 shares.

Article 4-18 b: A statement of the amount of the remuneration of the members of the Board of Directors for the fiscal year ending on 12/31/2021 and therefore for the 2021 annual report.

Remunerations for members of the Board of Directors at the rate of 5,000 dinars for each member, knowing that the remunerations of the Board's advisor, Lutfi Muhammad Qassem Al-Aqrabawi, are at the rate of 5,000 dinars.

Benefits and Rewards enjoyed by Senior Management Personnel with Executive Authority:

There are no benefits or rewards for senior management.

Article 4-20b: A statement of the contracts, projects and commitments that the exporting company has concluded with:

A. Subsidiaries, sister or allied companies.

b. The chairman of the board of directors, members of the board of directors, the general manager, any employee of the company or their relatives.

a. Providing external consultations to related parties, namely, Al-MNCM Investment Company, Kuwait, through a contract concluded during the year 2020, the value of the monthly contract is 61,000 US dollars.

B. There is no

بالاشاره الى التقرير السنوي 2021 نبين لكم

المادة 4 – 17 ب: بيان عدد اسهم عضو مجلس الإدارة محمد عطية هاشم والمملوكة من قبل أقارب أعضاء مجلس الإدارة.

أ. لا يوجد اسهم مملوكة من قبل
 عضو مجلس الادارة محمد عطية هشام.
 ب. محسن محمد عبد المحسن محمد علي المري و عدد الاسهم المملوكة 500 سهم.

المادة 4 – 17: بيان بعدد الأسهم المملوكة باسم الإدارة العليا:

ج. عدد الاسهم المملوكة من قبل السيد فراس مالك الكردي المدير العام 500 سهم.

المادة 4 – 18 ب: بيان المبلغ مكافأة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31 ولذلك للتقرير السنوى 2021.

مكافات اعضاء مجلس الادارة بواقع 5000 دينار لكل عضو علما بان مكافات مستشار مجلس الادارة لطفي محمد قاسم العقرباوي بواقع 5000 دينار.

المزايا ومكافآت التي يتمتع بها أشخاص الإدارة العليا ذوو السلطة التنفيذية:

لا يوجد مزايا اومكافآت للإدارة العليا.

المادة 4 – 20 ب: بيان العقود والمشاريع والارتباطات التي عقدتها الشركة المصدرة مع:

ا.الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة. ب.رئيس مجلس الإدارة أو أعضاء المجلس الإدارة أو المدير العام أو أي موظف في الشركة أو أقاربهم.

أ. تقديم استشارات خارجيه لجهات ذات علاقة وهي شركة الام ان سي ام للاستثمار الكويت من خلال عقد ابرم خلال عام 2020 قيمة العقد الشهري 61000 دولار أمريكي.

ب. لا يوجد

NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS

31-12-2021	31-12-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي